
Arbetet 1977-09-17  

 

Ökad demokrati: ”Samarbetet bra hittills” 

 

Av CURT CARLSSON 

GÖTEBORG: Försöken med fördjupad värnpliktsdemokrati vid KA 4 

i Göteborg ska utvidgas. 

Det principbeslutet togs vid KA 4 i går. -det var den nyutnämnde 

regementschefen överste Lars Ahlström, 54. 

— Jag hoppas, om de värnpliktiga själva är positiva till 

förslaget, att vi kan starta den utökade verksamheten redan i 

slutet av det här året eller i början av nästa år, säger Lars 

Ahlström. 

I dag finns en regementsnämnd för de cirka 700 värnpliktiga vid 

KA 4:s olika utbildningsgrenar. 

I den regementsnämnden representeras de värnpliktiga med två 

man per skola/batteri. Allt som allt 12 värnpliktiga. 

Dessutom finns så kallade skolnämnder (batterinämnder) vid 

radarskolan, befälsskolan och kasernbatteriet. 

Beslutet i går innebär att den verksamheten utvidgas att gälla 

även vid KA 4:s övriga grenar, nämligen artilleriet, 

minutläggningsdivisionen, sjukvårdsskolan och i viss mån 

instruktörsskolan. 

Överste Kjell Werner, som varit regementchef vid KA 4 i åtta år, 

säger att den här verksamheten fungerat bra. 

— Det är ingenting jag bara säger, för artighets skull. Det är min 

uppriktiga mening. Vi har ett förtroendefullt samarbete med de 

värnpliktiga — det är verkligen ett fritt debattforum där skilda 

förslag behandlas, säger han. 

 


